
Precs i preguntes Arenys en Comú

PRECS
1. Com ja els hi vam manifestar, creiem necessari la creació d'una taula de treball de
mobilitat i accessibilitat, però mentre no es constitueixi els hi anirem traslladant les
peticions que ens faciliten els veïns i veïnes d'Arenys. I és atenent a aquestes
demandes que ens fan arribar que proposem al govern que estudiï la possibilitat de
deixar instal·lada i mantingui en condicions a la platja alguna passera durant tot l'any
perquè les persones amb mobilitat reduïda puguin gaudir de la platja i el seu entorn i
que aquestes, siguin les més llargues possibles.
I els informem que ens han comentat que a les darreres setmanes, quan encara era
possible el bany, i les passeres de fusta ja havien estat retirades de la sorra, amb
alguna actuació les passeres de formigó de la primera platja van quedar malmeses i
totalment inutilitzades.

PREGUNTES
1. Condicions ètiques dels treballadors d'empreses licitadores
Ens hem assabentat a través de Ràdio Arenys que els treballadors de l'empresa de
l'Arca del Maresme, l'empresa que realitza la recollida de brossa, havien convocat
una vaga indefinida a partir de dimarts sinó arribaven a un acord amb l'empresa per
la revisió de salaris, entre altres millores.
Sabem finalment que aquest acord es va tancar el passat divendres i avui s'ha
signat, amb el compromís que amb una nova licitació es milloraran les condicions
laborals i salarials dels treballadors.
Però això és només la punta d'iceberg d'un problema greu de l'administració pública,
perquè aquesta mateixa situació ja l'hem viscut amb les treballadores de les escoles
bressol i amb les treballadores de la neteja dels edificis públics entre d'altres.
Poden informar-nos de com tenen previst que les millores econòmiques que faci
l'Ajuntament en noves licitacions serveix perquè les condicions dels treballadors
millorin i no estiguem treballant amb empreses que mantenen els treballadors en
precari?

2. Ràdio Arenys
Quins són els motius que han portat al Consell d'Administració a iniciar els tràmits
per la destitució de l'actual director?

El divendres dia 27 a mitjanit, els regidors de l'oposició rebem un correu des de
l'adreça direcció@radioarenys.cat amb el pla de viabilitat elaborat pel director.
Voldríem que ens informéssiu qui és la persona que va enviar aquest informe i que
va utilitzar una adreça que pertany al càrrec que actualment ocupa el Sr. Ignasi
Oliva, ja que el correu està signat com DIRECCIÓ i que sapiguem, el director està
de baixa.
Com diem, actualment el director està de baixa mèdica. Tot això fa que tinguem un
munt de preguntes com: què pensen fer si aquesta baixa s'allarga? Tenen algun
nom per dur a terme aquesta substitució més enllà dels 3 mesos aproximadament
que han dit que el Sr Sintas pot estar?
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3. Clarisses
Hem llegit els informes sobre el motiu de l'aturada de les obres i el contrainforme de
l'equip redactor del projecte.
Nosaltres no vàrem poder assistir a la reunió del dijous i per això, i veient la nefasta
gestió que hi ha entre els diferents actors de l'obra, voldríem preguntar al regidor
com pensa resoldre la situació actual? On veuen que ha estat el problema? i que
faran per no tornar a trobar-nos en una situació com la que estem vivint ara?

4. Ajuts de menjador del CCM pel curs 2023/2024
Aquest any, el CCM contempla en el punt 4 de les bases dels ajuts de menjador que
les famílies puguin sol·licitar-lo al llarg de tot el curs escolar (com el que vindria a ser
una matrícula viva escolar), sense haver de justificar com fins el curs passat, causes
sobrevingudes o indicadors de risc.
Voldria preguntar per què la Regidoria d'Educació, després de la convocatòria del 19
al 25 de maig no n'ha tornat a fer cap més ni ha informat a les famílies dels alumnes
que existeix aquesta possibilitat, provocant un greuge vers les famílies d'altres
municipis que si estan rebent aquesta informació.


